
 Zápis ze schůze VV TJ 12. 2. 2024. 

 Přítomni:  A. Peška, J. Skřepek, P. Vrána, J. Vykydal 
 Omluveni: 

 1) Došlá pošta: 

 - ČSJ:  zaslal pozvánku na jednání VH ČSJ, která  se uskuteční 23.3.2024 
 - Závěr:  J. Vykydal aj. Skřepek jsou  časově zaneprázdněni,  proto 

 se TJ Rapid VH nezúčastní. 

 - ČSJ:  zaslal fakturu za licence závodníků r. 2023  ve výši 8 900 Kč (junioři 
 3 400 Kč a dospělí 5 500 Kč) 

 - Závěr:  J. Vykydal fakturu uhradil ve stanoveném  termínu 

 - ČSJ:  zaslal upozornění na prodloužení mandátu členů  TJ Rapid do 
 31.3.2025 

 - Závěr:  J. Skřepek zajistí prodloužení mandátů členů 

 - ČUS:  v Informačním systému ČUS je již možné vyplňovat  finanční výkazy 
 za r. 2023 

 - Závěr:  zajistí J. Vykydal ve spolupráci s účetní 

 - ČUS:  zaslala vzorové formuláře „Dohoda o provedení  práce“ a „Dohoda 
 o pracovní činnosti“ a pokyny k jejich provádění 

 - Závěr:  J. Vykydal předal dokumenty p. účetní a uložil  je pro 
 případnou potřebu 

 - JMK:  dotace pro TJ/SK na Podporu sportu 2024 v okruhu  A – investice a 
 okruhu B – činnost TJ a provoz sportovišť. Elektronické podávání 
 žádostí bude otevřeno od 12.2.2024 

 - Závěr  :  J. Vykydal zpracuje a podá žádost v požadovaném  termínu 

 - PS Přerov  : na základě  žádosti J. Vykydala a zaplacení  správních  poplatků 
 zaslala povolení závodů  Veterán Cup a Starobrno  Cup v r. 2024 

 - BTS:  zaslala pokyny ČOV a ČUS pro nominaci na  trenérku/cvičitelku roku 
 - Závěr:  TJ Rapid nebude podávat žádný návrh 

 - R. Hanák:  podal  žádost na umístění karavanu v areálu  loděnice 
 - Závěr:  V areálu zatím není volné místo. Proto A.  Peška požádal M. 

 Marka o odstranění jednoho z jejich karavanů a vyklizení lodí 
 z garáže do 15.3.2024 



 2) Kontrola úkolů, různé: 

 -  Členské otázky: 
 -  za člena a kandidáta nebyl přijat nikdo 

 -  platba členských příspěvků 
 - Závěr:  J. Skřepek podal informaci o platbách členů. 

 - J. Vykydal – navrhl přeložit VČS na březen 2024 a brigády vypsat v dubnu 2024 
 v termínech 6, 13, 20 a 27 

 - Závěr:  -  ČS není volební, ale je potřeba doplnit  výbor za zemřelého 
 V. Marka 

 -  každý člen VV si připraví vystoupení za svůj  úsek 

 - J. Vykydal – ve spolupráci s účetní provedli vyúčtování a finanční vypořádání 
 přidělených dotací 2023: 

 NSA: Můj klub  - 47 808 Kč vyúčtováno v termínu 
 ČSJ: Talent 2023  - 29 599 Kč vyúčtováno v termínu 
 MMB: Provoz a údržba  - 97 000 Kč vyúčtováno v termínu 

 Mládež  - 43 000 Kč vyúčtováno v termínu 
 Senioři v soutěžích  - 21 000 Kč  vyúčtováno v termínu 
 Činnost dospělých  - 10 000 Kč vyúčtováno v termínu 

 - J. Vykydal: ve stanoveném termínu podal žádosti o přidělení dotací MMB dle 
 stanovených dotačních kritérií: 

 Provoz a údržba-žádáno:  96 000 Kč-schváleno 67 000 Kč 
 Mládež-žádáno:  95 000 Kč-dosud neschváleno 
 Vrcholový sport-žádáno:  85 000 Kč-schváleno 78 000 Kč 
 Činnost dospělých-žádáno:  50 000 Kč-dosud neschváleno 
 Celkem  326 000 Kč 

 - Závěr:  Bude se čekat na rozhodnutí Zastupitelstva  města Brna o dvou 
 zbývajících dotacích 

 - J. Vykydal: informace o stavu běžného účtu TJ Rapid u Fio banky a. s. 
 k 6.11.2023: 

 - Závěr:  - V rámci plánovaných plateb byly uhrazeny  všechny 
 požadované platby 

 -  VV TJ bere informaci na vědomí 

 -  J. Vykydal: zpracování „Inventární knihy“ o majetku  a materiálu TJ Rapid. 
 -  Závěr: 

 1)  Inventář strojů a zařízení – úkol po V. Markovi přebírá A. Peška 
 2)  Inventární majek sportovního materiálu – P. Vrána zpracoval 

 přehled, je nutné dořešit několik nejasných fakturačních údajů 
 - úkol trvá 



 - J. Skřepek: - jednal s p. Božkem o možnosti přidělení investiční dotace MMB. 
 Předběžně také jednal o firemním zhotovení rámů mola v původních 
 rozměrech. Předpokládaný návrh nákladů je cca 150 000 Kč. Je třeba 
 dořešit druh a výrobu plováků. 

 - odstranit nefunkční plot u hřiště, zbudovat nájezd karavanů v rohu 
 hřiště za tůjemi, zlepšit podmínky pro stání kateringu a stanů na louce 
 před hřištěm vč. připojení elektřiny 220 a 380 V 

 - navrhl pomoc firemních pracovníků při dokončovacích zahradních 
 pracích v zadní části areálu 

 - dokončit stavební práce areálu loděnice u hřiště, tj podlahy a izolace 
 stávajících garáží, dořešit nákup třetí garáže, zhotovení skladu pro 
 padlboardy 

 - J. Vykydal ověří možnost odkupu garáže v Bohunicích 

 - A. Peška: informoval o průběhu brigád 2023. Většina prací při údržbě areálu byla 
 provedena, a to díky některým nejaktivnějším členům. Je ale dost členů, 
 kteří tuto povinnost nesplnili 

 -  Závěr:  VV navrhl, aby v souladu s usnesením ČS,  bylo účtováno 
 penále 400 Kč za neodpracovanou brigádnickou hodinu  těmto členům: 

 -  Akce na loděnici:  jsou vedeny v plánu akcí na webu  TJ 

 Příští jednání VV TJ se uskuteční 11. 3. 2024 v 18 hod. 
 zapsal J. Vykydal 


